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§ 1 
Val av justerare, dag för justering och godkännande av 
dagordning  

Beslut  
1. Rashid Mohammed (V) och Ole-Jörgen Persson (M) utsågs 

att justera protokollet från dagens sammanträde. Justeringen 
äger rum den 25 mars 2024. 

2. Punkt 33 läggs till på dagordningen, dagordningen 
godkänns. 
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§ 2 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/143 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/143-1 Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/242 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/242-1 Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/244 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/244-2 Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 5 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/243 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/243-2 Nedläggning av faderskapsutredning 
enligt 2 kap. 7 § FB 
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§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/204 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/204-1 Anmälan av behov av särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap.9 § FB 
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§ 7 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/197 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/197-1 Överflyttning av vårdnad till särskilt 
förordnad vårdnadshavare enligt 6 kap 8 § föräldrabalken 
(FB) 
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§ 8 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/180 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/180-1 Överflyttning av vårdnad till särskilt 
förordnad vårdnadshavare enligt 6 kap 8 § föräldrabalken 
(FB)  
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§ 9 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/262 
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§ 10 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollen till handlingarna. 
 
  
Ärendet 
Anmälan av Järva sociala delegationens protokoll från den 28 
februari 2024, den 6 mars 2024, den 8 mars 2024, den 13 mars 
2024 och den 20 mars 2024. 
  
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17.40  för allmänhetens 
frågestund (frågestunden startade klockan 18.00) och fika med 
allmänheten. 
Sammanträdet återupptogs klockan 19.15. 
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§ 11 
Gruppbostad för personer med funktionsnedsättning 
enligt lag om stöd och service (LSS 9:9) i Järva  
Genomförandeärende 
JÄRVA 2024/196 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens förslag om 
inhyrning av 6 lägenheter för en ny gruppbostad inom fastigheten 
Solhem 16:1 i Solhem. Till en kostnad om 1,4 miljoner kronor per 
år exklusive hyresintäkt. Detta förutsätter att fastighetsnämnden i 
sin tur godkänner investeringsutgiften om 21,4 miljoner kronor. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Behovet av bostäder med särskild service är stort i hela staden och 
stadsdelsområdet. Socialförvaltningen och Järva 
stadsdelsförvaltning avser att skapa sex lägenheter enligt LSS och 
två lokaler för boendets gemensamhetsytor i enligt med stadens 
funktionsprogram för bostäder med särskild service SoL och LSS 
samt stödboende. Boendet är placerat i ett flerfamiljshus i 
stadsdelsförvaltningen Järva. 
 
Lägenheterna och gemensamhetsutrymmena erbjuds som 
hyresrätter med en total yta om 400 kvadratmeter. 
 
Den totala årshyran för gruppboendet är cirka 1,4 miljoner. År 1 
beräknas nettohyreskostnaden till 287 kronor per lägenhet per dygn 
för att därefter minska årligen till motsvarande 184 kronor per 
lägenhet per dygn år 10. 
 
Beräknat tillträde till gruppboendet är våren 2026. 
 
Förvaltningarna föreslår att socialnämnd och Järva stadsdelsnämnd 
godkänner detta genomförandeärende och hemställer hos 
fastighetsnämnden att teckna avtal om köp av bostadsrätterna. 
 
Järva stadsdelsförvaltning föreslår att: 
 
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens förslag om 
inhyrning av 6 lägenheter för en ny gruppbostad inom fastigheten 
Solhem 16:1 i Solhem. Till en kostnad om 1,4 miljoner kronor per 
år exklusive hyresintäkt. Detta förutsätter att fastighetsnämnden i 
sin tur godkänner investeringsutgiften om 21,4 miljoner kronor. 
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Socialförvaltningen föreslår att: 
 
Socialnämnden godkänner förvaltningens förslag om att beställa 6 
lägenheter, för en ny gruppbostad inom fastigheten Solhem 16:1 i 
Solhem. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/196-1 (Godkänd - R 1) Gruppbostad för 
personer med funktionsnedsättning enligt lag om stöd och 
service (LSS 9:9) i Järva 

 JÄRVA 2024/196-1.1 Bilaga 1 - planritning Spånga C öst 
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§ 12 
Patientsäkerhetsberättelse 2023  
Patientsäkerhetsberättelse för Kista vård och 
omsorgsboende, Rinkeby vård och omsorgsboende, Kista 
service hus och Kistas socialpsykiatriska gruppbostad 
JÄRVA 2024/235 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner 2023 års patientsäkerhetsberättelser 
och lägger dessa till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt patientsäkerhetslagen (SFS 2010:659) ska vårdgivaren senast 
den första mars varje år upprätta en patientsäkerhetsberättelse för 
föregående år. 
 
Syftet med att upprätta patientsäkerhetsberättelser är att, 
vårdgivaren får bättre kontroll över verksamhetens arbete med 
patientsäkerheten, att underlätta utförandet av tillsyn och att det blir 
enklare att tilldela information till andra samverkanspartners som 
till exempel andra vårdgivare, patienter eller andra 
patientorganisationer. 
 
I Järva stadsdelsförvaltning har patientsäkerhetsberättelse upprättats 
för Kista vård- och omsorgsboende, Rinkeby vård- och 
omsorgsboende, Kista servicehus samt Kistas socialpsykiatriska 
gruppbostad, år 2023. Det verksamheterna har arbetat med under år 
2023 beskrivs i upprättade patientsäkerhetsberättelser. 
Utvecklingsarbetet för 2024 består i att fortsatta det arbetet som 
varit och vidareutveckla andra områden inom 
patientsäkerhetsarbetet. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 2023 års 
patientsäkerhetsberättelser och lägger de till handlingarna. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/235-3 (Godkänd - R 1) Tjut 
patientsäkerhetsberättelse 2023 
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 JÄRVA 2024/235-2 Patientsäkerhetsberättelse - Rinkeby 
Vård och Omsorgsboende 2023 

 JÄRVA 2024/235-1 Patientsäkerhetsberättelse - Kista vård 
och omsorgsboende Kista servicehus och Kista 
socialpsykiatriska gruppbostad 2023 
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§ 13 
Månadsrapport till nämnden i mars 2024  
JÄRVA 2024/11 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner denna månadsrapport. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 
resultatöverföringar. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/11-1 (Godkänd - R 1) Månadsrapport till 
nämnden i mars 2024 
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§ 14 
Samarbete mellan nämnd och föreningsliv för utökade 
öppna aktiviteter för barn och unga under sommar-, höst- 
och jullov  
JÄRVA 2024/140 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens förslag om 

samarbete mellan nämnd och föreningsliv rörande 
lovaktiviteter för barn och unga under 2024 enligt den 
modell som redovisas i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I samband med ärendet om fördelning av föreningsbidrag för 2024 
uppdrog nämnden åt förvaltningen att återkomma med förslag på 
hur nämnden och det lokala föreningslivet kan samarbeta för 
utökade öppna aktiviteter för barn och unga under sommarlov, höst- 
och jullov. Förvaltningen föreslår en modell där förvaltningens 
fritidsverksamhet upphandlar lämpliga aktiviteter som kompletterar 
förvaltningens program- och aktivitetsutbud från idrottsföreningar 
aktiva i Järva stadsdelsområde och andra föreningar med erfarenhet 
av att bedriva fritidsverksamhet för barn och unga i Järva 
stadsdelsområde. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Ghazal Saberian (SD), Åsa Nilsson 
Söderström (L), Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och 
föreslog att nämnden skulle återremittera ärendet. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag 
eller återremitteras. Stadsdelsnämnden beslutade att avgöra ärendet 
idag. 
  
Därefter föreslog ordföranden Rashid Mohammed (V) att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 15 
Revidering av delegationsordning  
JÄRVA 2024/229 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att anta förvaltningens förslag till 
införandet av ändringar i delegationsordningen 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har sett över behovet av att ändra 
delegationsordningen gällande sakinnehåll. Senaste ändring av 
delegationsordningen beslutades av stadsdelsnämnden den 14 
december 2023. 
 
Förvaltningen har utifrån lagändringarna som träder i kraft 1 april 
2024 bedömt att införandet av lägsta delegat i delegationsordningen 
för ärendetyper i enlighet med Lag om placering av barn i skyddat 
boende samt socialtjänstlagen är nödvändiga för att säkerställa 
korrekt beslutshantering. Vidare bedömer förvaltningen att 
upptäckta felaktigheter bör ändras. 
 
Förvaltningen föreslår Järva stadsdelsnämnd att anta förslag till 
införandet av ändringar i delegationsordningen. 
 
Förvaltningen reviderar nummerordning och andra redaktionella 
ändringar efter fastställande i nämnden. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/229-3 (Godkänd - R 1) Revidering av 
delegationsordning 

 JÄRVA 2024/229-4 Bilaga 1. Förslag på delegat för lag om 
placering av barn i skyddat boende 

 JÄRVA 2024/229-5 Bilaga 2. Förslag till reviderad 
delegationsordning, uppdaterad 2023-12-14 
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§ 16 
Delegation och förordnande i ärenden enligt LVU, LVM 
samt lag om placering av barn i skyddat boende  
JÄRVA 2024/230 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd förordnar ordförande i sociala delegationen 
Helene Wildner (V), vice ordförande i sociala delegationen Lotta 
Högström (M) och ledamoten Anna Jonazon (S) rätt att fatta beslut 
enligt; 
 
4 kap 1 § lag om placering av barn i skyddat boende om omedelbar 
insats i form av skyddat boende, 
 
5 kap 1 § lag om placering av barn i skyddat boende om var 
insatsen ska ordnas och var den unge ska vistas under vårdtiden, 
 
6 § LVU om omedelbart omhändertagande, 
 
9 § LVU om upphörande av omedelbart omhändertagande, 
 
11 § LVU om var och hur vården ska ordnas, 
 
13 § LVM om omedelbart omhändertagande, 
 
27 § LVU om tillfälligt flyttningsförbud, 
 
43 § 1st 1p LVU begära polishandräckning för att genomföra 
läkarundersökning, 
 
43 § 1st 2p LVU begäran om biträde av polismyndighet, eller 
kriminalvård, för att genomföra beslut om vård eller omedelbart 
omhändertagande, 
 
31 d § 2st LVU beslut om tillfälligt utreseförbud och 
 
8 kap 7 § lag om placering av barn i skyddat boende begäran om 
biträde av polismyndighet, för att genomföra beslut om skyddat 
boende eller om en omedelbar sådan insats. 
  
2. Järva stadsdelsnämnd delegerar ordförande i sociala delegationen 
Helene Wildner (V), vice ordförande i sociala delegationen Lotta 
Högström (M) och ledamoten Anna Jonazon (S) rätt att fatta beslut 
enligt; 
 
14 § 2st 1p och 2p LVU om umgängesbegränsning, hemlighållande 
av vistelseort samt upphävande av beslut enligt samma lagrum, 
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30 § LVU om upphörande av tillfälligt flyttningsförbud, 
 
31 § LVU om upphörande av tillfälligt reseförbud och 
 
5 kap 4 § lag om placering av barn i skyddat boende om 
umgängesbegränsning, hemlighållande av vistelseort samt 
upphävande av beslut enligt samma lagrum. 
 
3. Järva stadsdelsnämnd förordnar nedan nämnda tjänstepersoner 
vid stadsdelsförvaltningen att begära polishandräckning för att 
genomföra beslut om vård eller omhändertagande enligt 43 § 1st 2p 
LVU samt begära om biträde av polismyndighet, för att genomföra 
beslut om skyddat boende eller om en omedelbar sådan insats enligt 
8 kap 7 § lag om placering av barn i skyddat boende inom 
nämndens eget ansvarsområde. Tjänstepersoner vid 
stadsdelsnämnden; Inga-Lina Lindqvist, Sara Jogestrand, Mia 
Lindgren, Mari Gibe, Charlotte Ewaldh, Malin Jakobsson, Ulrika 
Hammarén, Åsa Berndtsson, Annica Toll, Anette Höög, Jennie 
Goodoree, Patrik Bálint, Anna-Karin Svensson, Veronica Skog, 
Amra Adzemovic Saidzei, Cecilia Grimelius, Sanna Häggbring-
Hedén, Andrea Castaneda, Sedina Arnaut-Biberic, Malin 
Pettersson, Carolin Wibler, Magnus Mori, Elin Miller, Hedda 
Bergman (från 4 april 2024), Sofie Slotte (från 9 maj 2024) och 
Linda Nyberg. 
 
4. Tidigare beslut om delegation och förordnande enligt LVU och 
LVM upphör att gälla den 31 mars 23:59. 
 
5. Järva stadsdelsnämnd beslutar att nya beslut om delegation börjar 
att gälla från 1 april 2024. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Järva stadsdelsnämnd förordnar vid sidan av ordföranden ett antal 
nämndledamöter att fatta beslut enligt 6, 9, 11 och 27 §§, 31 d § 2st, 
43 § 1st 1p samt 43 § 1st 2p lagen om särskilda bestämmelser om 
vård av unga (LVU), 4 kap 1 §, 5 kap 1 §, 8 kap 7 § lag om 
placering av barn i skyddat boende och 13 § om lagen om vård av 
missbrukare i vissa fall (LVM). Vidare delegeras beslut enligt 14 § 
2st 1p och 2p, 30 § och 31 g § LVU samt 5 kap 4 § lag om 
placering av barn i skyddat boende. 
 
Därutöver förordar stadsdelsnämnden ett antal tjänstepersoner i 
förvaltningen att begära polishandräckning för att genomföra beslut 
enligt 43§ 1st 2p LVU samt 8 kap 7 § lag om placering av barn i 
skyddat boende. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/230-1 (Godkänd - R 1) Delegation och 
förordnande i ärenden enligt LVU, LVM samt lag om 
placering av barn i skyddat boende 
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§ 17 
Medborgarbudget för ett utegym vid Husby Gård  
JÄRVA 2024/82 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd uppdrar till förvaltningen att 

genomföra medborgarbudget inför uppförandet av ett 
utegym vid Husby Gård. 

2. Järva stadsdelsnämnden avsätter 1 300 000 kr från 
trygghetsinvesteringsmedel för uppförandet av utegymmet. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Den 25 januari 2024 beslutade Järva stadsdelsnämnd om att bifalla 
ett medborgarförslag om att uppföra ett permanent utegym vid 
Husby Gård. Detta ärende avser ett förslag om att medborgarbudget 
används för att göra invånare i Husby delaktiga i utformningen av 
utegymmet samt att medel för trygghetsinvesteringar avsätts för 
genomförandet. Förvaltningen har tagit fram en projektplan som 
beskriver syfte, mål, målgrupp samt en grov tidplan för 
genomförandet av medborgarbudgeten. Förvaltningen bedömer att 
detta projekt lämpar sig väl som ett pilotprojekt som kan ge 
värdefulla erfarenheter och insikter för nämndens fortsatta arbete 
med medborgarbudgetprocesser. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 
  
Åsa Nilsson Söderström (L) och Ghazal Saberian (SD) ansluter sig 
till Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Ghazal Saberian (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande 
  
Stadsdelsnämnden beslutar att delvis bifalla förvaltningens förslag 
till beslut. 
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Samt därutöver anföra: 
Vi är positiva till uppförandet av ett utegym vid Husby gård. Det är 
efterfrågat av medborgarna och skulle bidra till ökad trygghet, hälsa 
och trivsel i området. Att förvaltningen arbetar vidare med och 
genomför bygget av ett sådant med tilldelade trygghetsmedel ställer 
vi oss enbart positiva till. 
  
Vi ställer oss däremot negativa till tanken om en medborgarbudget 
– både generellt och därmed också i detta specifika fall. Modellen är 
omständlig, dyr, det är svårt få representativitet i arbetet och det är 
generellt sett ett avsteg från den representativa demokratin som vårt 
styrelseskick bygger på. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/82-1 (Godkänd - R 1) Medborgarbudget för ett 
utegym i Husby Gård 

 JÄRVA 2024/82-2 Bilaga - Projektplan medborgarbudget 
Utegym Husby Gård 
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§ 18 
Skrivelse - Fråga om förhållandevis stor omsättning av 
personal efter sammanslagningen av de två 
stadsdelsförvaltningarna  
JÄRVA 2024/114 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till nämnden daterad den 24 januari 2024 ställer Ole-
Jörgen Persson (M), Carolina Rosén (L) och Patrick Amofah (C) 
frågor om personalomsättningen efter sammanläggningen, 
möjlighet att rekrytera, introduktion för nyanställda samt 
förvaltningens långsiktiga personalförsörjningsplan. I 
tjänsteutlåtandet besvarar förvaltningen de frågor som ställts. 
 
Personalomsättningen inom socialtjänsten för Järva 
stadsdelsförvaltning uppgick under hösten 2023 till 4,2 procent. 
Förvaltningen använder kompetensbaserad rekrytering för att 
säkerställa att rätt kompetens rekryteras och varje avdelning samt 
enhet har en introduktionsplan som ska säkerställa en god 
introduktion för nyanställda. 
 
Förvaltningen bereder även plats för socionomstudenternas 
verksamhetsförlagda utbildning i syfte att skapa intresse för 
förvaltningen som arbetsgivare i framtiden. 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner förvaltningens svar 
på skrivelsen. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/114-3 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
förhållandevis stor omsättning av personal efter 
sammanslagningen av de två stadsdelsförvaltningarna. 
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 JÄRVA 2024/114-2 Fråga om förhållandevis stor omsättning 
av personal efter sammanslagningen av de två 
stadsdelsförvaltningarna. 
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§ 19 
Fyllnadsval till stadsdelsnämndens funktionshindersråd 
2023-2026  
JÄRVA 2024/315 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner Funktionsrätt Stockholms stads 
fyllnadsnomineringar av ledamöter till nämndens råd för 
funktionshinderfrågor. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämndens funktionshinderråd har som har som uppdrag att 
stödja och ge råd i nämndens arbete med tillgänglighet och 
delaktighet för personer med funktionsnedsättning. Rådet består av 
åtta ledamöter. Detta ärende avser fyllnadsnominering av två 
personer vilka har nominerats av Funktionsrätt Stockholm stad. 
Nomineringarna avser platser som tidigare varit vakanta. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 20 
Heltid som norm  
JÄRVA 2023/715 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Järva stadsdelsförvaltning har från Kommunstyrelsen tagit 
emottagit remiss om Heltid som norm. 
 
Kompetensförsörjningen till välfärden är en av de viktigaste 
frågorna för kommuner och regioner. Ett viktigt led i det arbetet är 
goda anställningsvillkor som innefattar att heltid är norm. 
Stadsledningskontoret anser därför att alla verksamheter bör 
uppmanas att erbjuda deltidsanställda heltid, och vid behov av 
nyrekrytering ska tjänster erbjudas dem som i dag arbetar heltid. 
För att ytterligare öka takten i att göra heltid som norm föreslås att 
inga deltidsanställningar ska kunna göras från och med juli 2024. I 
förslaget ingår att alla lediga tjänster ska som norm annonseras som 
heltidstjänster. En ökning av andelen tillsvidareanställda på heltid 
ger ett betydande tillskott i verksamheten både vad gäller kvalitet 
och kontinuitet. Stadsledningskontoret bedömer att förslaget får 
ekonomiska konsekvenser på kort sikt och att det, om inget annat 
beslutas, ska hanteras inom befintlig ram. 
 
Järva stadsdelsförvaltning har berett ärendet och ser positivt på 
förslaget om Heltid som norm men konstaterar att det finns 
utmaningar för att uppnå detta beroende dels av verksamheternas 
geografiska spridning inom stadsdelsområdet, dels av 
verksamheternas differentierade uppdrag och beskaffenhet. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
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Reservation 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att delvis godkänna förslaget till beslut. 
2. Att avstyrka förslaget om att alla tjänster som utannonseras 

ska som norm vara på heltid 
3. Att därutöver anföra följande 

  
Stadens förmåga att attrahera och behålla kompetent och skicklig 
personal är avgörande för kvalitén i den välfärd och service som 
erbjuds stockholmarna. Vi instämmer i att goda anställningsvillkor 
är en viktig del i arbetet med att stärka staden som arbetsgivare och 
här kan heltid som norm spela en betydelsefull roll. En norm kring 
heltidsanställningar är i stor utsträckning positiv men det 
finns problem att ta hänsyn till i implementeringen av förslaget. Vi 
vill framförallt lyfta att det finns de som vill söka deltidstjänster och 
som med nuvarande förslag riskerar att inte söka utannonserade 
tjänster. 
  
Stadsledningskontoret konstaterar att förslagen kommer att innebära 
ekonomiska konsekvenser på kort sikt och att detta behöver 
hanteras inom ram – även kostnader som kan uppstå på längre sikt 
kommer att behöva hanteras inom ram. Givet att personalkostnader 
utgör en stor del av stadens kostnader är det av stor vikt att 
kostnadsutvecklingen och verksamheters dimensionering bevakas 
noggrant för att undvika svårigheter att hålla budget. 
  
Vi vill också framhålla att heltid som norm inte får innebära ett 
förbud mot deltid framgent, vilket initiativärendet antyder. En norm 
tillåter undantag och stadens personalpolitik måste tillåta viss 
flexibilitet, dels utifrån verksamheternas skiftande behov men också 
utifrån arbetstagares behov. Det är också viktigt att tjänster som i 
praktiken utgör deltid inte blir artificiella heltidstjänster till följd av 
politiska beslut. Vi ser en risk i att rekryteringar som hade kunnat 
bidra positivt till en verksamhets kvalitet uteblir om inga 
deltidsanställningar ska kunna göras efter 1 juli 2024. Normen om 
heltid ska vara just en norm och vi motsätter oss därför ska-krav om 
att inga deltidsanställningar ska kunna göras från och med nämnda 
datum. 
  
Redan i dag, för staden som helhet, har cirka 91 procent av 
medarbetarna tillsvidareanställning på heltid. Vi anser att förslaget 
om att alla tjänster som annonseras ska som norm vara heltid utgör 
politisk detaljstyrning. Det är vår mening att annonser för vakanser 
och lediga tjänster ska utformas verksamhetsnära och ge en 
rättvisande bild av tjänstens karaktär och omfattning. Det finns en 
risk i att missvisande annonser påverkar förtroendet för staden som 

Sida 29 (49)



 
 

Järva stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

arbetsgivare och att söktrycket till lediga tjänster minskar. Vi kan 
inte nog understryka vikten av att utvärdera konsekvenserna av 
detta beslut för stockholmarna, arbetstagarna, verksamheterna och 
huruvida heltid som norm faktiskt leder till bättre kommunal service 
och nöjdare medarbetare. 
  
Särskilt uttalande 
Ghazal Saberian (SD) lade fram ett särskilt uttalande: 
  
Den offentliga sektorn är Sveriges största arbetsgivare och därför är 
det enligt Sverigedemokraterna en självklarhet att denna ska gå i 
bräschen för goda villkor på arbetsmarknaden. Som Sveriges 
huvudstad har Stockholm en viktig roll i att föregå med gott 
exempel på en arbetsgivare som erbjuder bra villkor där heltid som 
norm är ett sådant. Förslaget är glädjande då heltid som norm är en 
del av Sverigedemokraternas kommunalpolitiska inriktning. 
  
Vi tror dock att ärendet skulle vara betjänt av ett förtydligande vad 
gäller de som vill, men av olika skäl inte kan jobba heltid. Vi ser att 
det finns en risk att personer som inte kan jobba heltid i praktiken 
stängs ute från att söka många kommunala jobb så som 
heltidsnormen beskrivs i ärendet. Dessa personer måste också ha en 
chans att välkomnas som medarbetare utan att heltidsambitionen 
kommer på skam. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2023/715-2 (Godkänd - R 1) Remiss Heltid deltid 
 JÄRVA 2023/715-1.1 Stadsledningskontorets 

tjänsteutlåtande - Heltid som norm 
 JÄRVA 2023/715-1 Följebrev Heltid som norm, KS 

2023/1139 
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§ 21 
Motion om att upptäcka och åtgärda otrygghet på utsatta 
platser  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
JÄRVA 2024/27 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har mottagit en remiss avseende en motion 
skriven av Annika Elmlund (M). Motionen berör otrygghet på 
utsatta platser. I motionen ges två förslag om att genomföra en 
kartläggning av otrygga platser och att ta fram ett program eller en 
plan för att skapa trygghet på dessa platser. 
 
Förvaltningen har idag en lokal samverkansstruktur för det 
trygghetsskapande och brottsförebyggande arbetet som involverar 
polis, fackförvaltningar, fastighetsägare och andra aktörer. Detta 
arbete innefattar systematiskt framtagande av kartläggningar, 
lägesbilder och åtgärder. 
 
Genom trygghetsinventeringar, medborgardialoger, Tyck till-appen, 
funktionsbrevlåda och medborgarförslag ges invånarna möjlighet att 
påverka förvaltningens kännedom om, och insatser på, otrygga 
platser i stadsdelsområdet. 
 
Utifrån förvaltningens samlade trygghetsskapande- och 
brottsförebyggande arbete anser förvaltningen att det inte föreligger 
behov av ytterligare en stadsgemensam struktur för kartläggning av 
otrygghet på utsatta platser eller att staden centralt bör ta fram ett 
åtgärdsprogram eller en handlingsplan. 
 
Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. yrkar bifall till motionen. 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/27-3 (Godkänd - R 1) Motion om att upptäcka 
och åtgärda otrygghet på utsatta platser 

 JÄRVA 2024/27-1.1 Motion om att upptäcka och åtgärda 
otrygghet på utsatta platser 

 JÄRVA 2024/27-1 Följebrev Motion om att upptäcka och 
åtgärda otrygghet på utsatta platser 
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§ 22 
Stockholms stads program för idrott, motion och 
friluftsliv 2024-2028  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2023/1303 
JÄRVA 2024/34 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholms stad har tagit fram ett program för idrott, motion och 
friluftsliv 2024-2028. Det är ett stadsövergripande program som 
gäller för stadens samtliga nämnder och bolag. Syftet med 
programmet är att ge vägledning i prioriteringar och strategier för 
att stimulera fler stockholmare till fysisk aktivitet. Det övergripande 
målet är att genom ökad fysisk aktivitet förbättra folkhälsan och 
minska ojämlikheter i hälsa. Staden ska arbeta för ett Stockholm där 
alla  invånare vill och kan röra på sig, oavsett ålder. Stadens 
huvudsakliga arbete inriktas på barn och ungdomar 7-20 år samt på 
personer med funktionsvariation från 7 år. 
 
Järva stadsdelsförvaltning ser positivt på programmet för idrott, 
motion och friluftsliv 2024-2028 och ambitionen att stimulera fler 
stockholmare till fysisk aktivitet. Förvaltningen delar analysen som 
idrottsförvaltningen gör med avseende på möjligheter och 
utmaningar i att få fler barn och unga att ta steget och bli mer 
aktiva. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle återremittera ärendet. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställde proposition på om ärendet ska avgöras idag 
eller återremitteras. Stadsdelsnämnden beslutade att avgöra ärendet 
idag. 
  
Därefter föreslog ordföranden Rashid Mohammed (V) att nämnden 
skulle besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
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Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att återremittera programmet 
2. Att ge förvaltningen i uppdrag att återkomma med ett mer 

genomarbetat program i samverkan med idrottsrörelsen med 
tydliga tillvägagångssätt att mäta och följa upp de utsatta 
målen 

3. Att därutöver anföra 
  
Centerpartiet, Moderaterna och Liberalerna anser att Stockholms 
stads program för idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 har för 
många brister i både framtagandet av programmet samt i 
programmets innehåll. Vi yrkar på återremiss och det grundas i 
huvudsak av följande: 
  
Ett program som utgår och ger direktiv till idrotten och friluftslivet i 
Stockholm måste tas fram tillsammans med stockholmsidrotten och 
dess aktörer inom friluftslivet. Det är våra förbund och föreningar 
som kan sin verksamhet bäst och vet vilka de största utmaningarna 
är. Under den grönblå majoriteten var det här en av våra viktigaste 
prioriteringar, att idrotten i Stockholm ska vara med och styra våra 
inriktningar och mål. Precis som vi gjorde vid framtagandet av 
Strategi för idrottsanläggningar 2022-2026. Det här programmet har 
haft ett alldeles för bristfälligt samarbete och dialog med vår 
idrottsverksamhet. 
  
Den absolut största utmaningen för idrotten och möjligheten till 
rörelse och motion för stockholmarna är bristen på 
idrottsanläggningar. Vi har barn som står i kö för att börja på sin 
favoritsport men där våra föreningar inte har möjlighet att ta emot 
fler medlemmar på grund av bristen på tider. Det framgår inte i 
programmet att det är anläggningsbristen som är den största 
utmaningen för stockholmsidrotten och därför missar man ett av 
våra huvudmål, att få till fler tider och platser för idrott och rörelse.  
  
Programmet saknar också en tydlig ansvarsfördelning, ansvar för 
uppföljning och tillämpningsanvisningar och tydliga indikatorer 
vilket gör att det inte går att följa upp. Med många ansvarstagare 
måste detta vara kristallklart för att veta men som ska göra vad, om 
insatser genomförts och vilken effekt de haft. Det tidigare 
programmet innehöll tydligare skrivningar om ansvar än detta men 
precis på samma sätt gick det inte att utvärdera/följa upp. På den 
workshop som hölls med nämnden för ca 2 år sedan inför arbetet 
med detta program var det den främsta kritiken på det då liggande 
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programmet. Ett program som ska främja rörelse måste vara tydligt 
mätbart, hur ska vi annars veta om vi gjort rätt? 
  
Vi önskar även att man ändrade åldern på den prioriterade 
målgruppen ”socialekonomisk status” från 13-20 år till 7-20 år. Vi 
vet av erfarenhet att barn dras in i kriminella gäng tidigt i livet. Vi 
tror därför att 13 år är en alldeles för sent att börja prioritera. 
Överallt annars talar man om vikten av tidiga insatser, det bör även 
gälla inom idrotten. Om vi ska göra insatser för att hålla våra barn 
borta från kriminalitet genom ett aktivt idrottsliv så måste vi börja 
tidigare, något som dessutom faktiskt fungerar för vårt föreningsliv 
då det ligger inom deras vanliga verksamhet. 
  
- Flera insatser som beskrivs i programmet är kortsiktiga och har en 
motverkande effekt för föreningslivet att kunna utvecklas. Insatser 
och stöd måste utgå ifrån idrottens egenvärden, inte idrottens 
mervärden för att kunna få den effekt politiken vill uppnå, dvs att 
barn inte ska rekryteras till kriminella nätverk, generera en bättre 
folkhälsa och ge bättre skolresultat. Barn och unga idrottar och 
engagerar sig i en förening för att de tycker att det är kul, inget 
annat.  
  
Vi vet hur viktigt förenings- och ledarutbildning är för en hållbar 
och långsiktig verksamhet ändå föreslås insatser som endast kan 
genomföras av antingen endast mycket stora föreningar med 
anställd personal eller aktörer specialiserade på bidragsverksamhet. 
Detta är kortsiktigt då inga lokala organisationer, varken i skola 
eller i stadsdel, bildas och i värsta fall motverkas.  
  
I programmet använder man andel som nyckeltal istället för antal 
vid jämställdhetsmätning på våra idrottsplatser. Detta tycker vi är 
fel då det viktiga måste vara att antalet tjejer ökar på våra 
idrottsanläggningar och i föreningslivet istället för andelen. Om det 
är andelen som man utgår från skulle det kunna vara positivt i 
jämställdhetssynpunkt om antalet killar minskade på en 
idrottsanläggning, för då ökar andelen tjejer (dock inte antalet). 
Stadens mål ska inte kunna vara att färre killar idrottar. Vårt mål 
måste vara att både antalet killar och framförallt antalet tjejer ska 
öka inom idrott och friluftsliv. Skrivningarna om jämställdhet är 
överlag alldeles för otydliga i programmet och behöver utvecklas 
mer för att ge effekt. 
  
Särskilt uttalande 
Ghazal Saberian (SD) lade fram ett särskilt uttalande: 
  
Stockholms stads program för idrott är ett stadsövergripande 
initiativ med målet att förbättra folkhälsan och minska 
hälsoskillnaderna genom ökad fysisk aktivitet. Från och med detta 
år inkluderas även motion och friluftsliv i programmet. Dessa 
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aktiviteter utgör en betydande del av fritidsaktiviteterna för många 
invånare, och det är därför viktigt att hela staden får tillgång till de 
satsningar som görs. 
  
För att programmet ska få en bred effekt och nå grupper med låg 
fysisk aktivitetsnivå måste information om medborgarnas rättigheter 
och skyldigheter tydligt kommuniceras ut av staden. 
  
Stockholm har otaliga möjligheter för idrott, motion och friluftsliv, 
men det finns en brist på specialidrottshallar och träningsytor för 
vissa sporter. Byggprocessen för nya anläggningar tar lång tid, så 
det är viktigt att effektivisera användningen av befintliga 
anläggningar och hitta tillfälliga lösningar där det är möjligt. 
Dessutom kan utomhusanläggningarnas funktionalitet förbättras 
genom uppgraderingar av utrustning och utformning för att passa 
fler målgrupper. 
  
Stadens verksamheter för skolor, öppna förskolor och parklekar 
spelar en viktig roll för att stimulera barn till rörelse och lek. 
Utformningen och storleken på utomhusmiljöerna är avgörande för 
att uppmuntra till aktivitet. Skolornas ansvar enligt skolplikten 
innebär en möjlighet att påverka barnens inställning till fysisk 
aktivitet genom både teori och praktiska aktiviteter, vilket är 
grundläggande för god mental hälsa och välmående. 
  
Även om Stockholm erbjuder många möjligheter till idrott finns det 
även områden där utbudet är begränsat. Till exempel är 
möjligheterna att utöva motorsport nästan obefintliga. Tidigare har 
ljudnivåer och avgasutsläpp varit hinder, men med den 
elektrifiering som sker inom sporten öppnas nya möjligheter. 
Motorsporten har historiskt sett lockat många unga och vuxna, och 
det är viktigt att staden tar hänsyn till detta och främjar 
utvecklingen inom området. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/34-2 (Godkänd - R 1) Kopia av Remiss - 
Stockholms stads program för idrott, motion och friluftsliv 
2024-2028 

 JÄRVA 2024/34-1.1 Stockholms stads program för idrott, 
motion och friluftsliv 2024-2028 

 JÄRVA 2024/34-1 Följebrev Stockholms stads program för 
idrott, motion och friluftsliv 2024-2028 
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§ 23 
Narkotikautredningen - Vi kan bättre! Kunskapsbaserad 
narkotikapolitik med liv och hälsa i fokus  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/120 
JÄRVA 2024/101 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat slutbetänkandet från 
Narkotikautredningen till Järva stadsdelsnämnd med flera. I 
slutbetänkande föreslås hur en fortsatt restriktiv narkotikapolitik 
kan kombineras med ett effektivt narkotikaförebyggande arbete, en 
god missbruks- och beroendevård som innehåller insatser för 
skademinimering samt insatser för att ingen ska dö till följd av 
läkemedels- och narkotikaförgiftningar. 
 
Förvaltningen är positiv till en förändring av samhällets insatser till 
målgruppen med beroende och anser att flera av utredningens 
förslag går i linje med förvaltningens befintliga arbete. 
Förvaltningen anser att satsningar på förebyggande arbete är 
gynnsamt för att förbättra människors livsvillkor och ser särskilt 
positivt på förslaget om ett särskilt program för att förebygga 
narkotikaanvändning hos barn och unga i åldrarna 0–25 år ska tas 
fram. Även förslaget om att anhörigstödet för vuxna och barn ska 
utvecklas är positivt och går i linje med förvaltningens arbete. 
Samverkan är avgörande i arbetet med målgruppen för skadligt bruk 
och beroende. Därför anser förvaltningen att samverkan med 
regionen och förslagen om samordnad verkställighetsplanering som 
Kriminalvården ska ansvara för och som Statens institutionsstyrelse 
även kan initiera är särskilt viktigt så att dessa brukare kan 
identifieras och får en ingång till både regionen och till 
socialtjänstens stöd och insatser. 
 
Förvaltningen föreslår att Järva stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/101-3 (Godkänd - R 1) Narkotikautredningen - 
Vi kan bättre! Kunskapsbaserad narkotikapolitik med liv och 
hälsa i fokus (SOU 2023:62) 

 JÄRVA 2024/101-1.1 Remiss - Narkotikautredningen - Vi 
kan bättre! Kunskapsbaserad narkotikapolitik med liv och 
hälsa i fokus 

 JÄRVA 2024/101-2 Nytt följebrev - Narkotikautredningen - 
Vi kan bättre! Kunskapsbaserad narkotikapolitik med liv och 
hälsa i fokus 
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§ 24 
Anmälan av medborgarförslag om en parkourbana vid 
Akalla by  
JÄRVA 2024/117 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 
bereda inkommet medborgarförslag om en parkourbana i Akalla by 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inkommet medborgarförslag om en parkourbana i Akalla by 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/117-3 (Godkänd - R 1) Anmälan av 
medborgarförslag om en parkourbana i Akalla by 

 JÄRVA 2024/117-2 Medborgarförslag om en parkourbana i 
Akalla by_Bortredigerad 
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§ 25 
Anmälan av delegationsbeslut  
JÄRVA 2024/10 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 

 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/10-5 (Godkänd - R 1) Anmälan av 
delegationsbeslut  
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§ 26 
Protokoll för brottsförebyggande rådet  
JÄRVA 2024/8 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 22 februari 2024 anmäls. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/8-3 Protokoll för Lokala Brottsförebyggande 
rådet 2024-02-22 
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§ 27 
Protokoll för funktionshinderrådet  
JÄRVA 2024/6 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 14 mars 2024 anmäls. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 28 
Protokoll för pensionärsrådet  
JÄRVA 2024/5 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 14 mars 2024 anmäls. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 29 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 
bereda inkommen skrivelse. 
 
  
Inkomna skrivelser 

 Skrivelsen från Ghazal Saberian (SD) angående om 
möjliggörare för kriminella nätverk inom kommunens 
verksamheter. 
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§ 30 
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
februari 2024  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
  
Ärendet 
Förteckning för Järva stadsdelsnämnd (februari) finns i pärm på 
sammanträdet. 
 

Sida 45 (49)



Järva stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2024 
 

2024-03-21 

§ 31 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
  
Ärendet 

 Beslut i Socialnämnden 2024-02-20 § 14 – 
Socialförvaltningens arbete med forskning och utveckling 
2023 

 Beslut i socialnämnden 2024-02-20 § 15 – 
Socialtjänstinspektörernas årsrapport 2023 

 Beslut i Socialnämnden 2024-02-20 § 16 – 
Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2023 

 Beslut i Socialnämnden 2024-02-20 § 13 – Kartläggning av 
otrygga anställningar inom funktionshinderområdet 

 Kommunfullmäktiges beslut 2024-02-19 § 16 - Program för 
tillgänglighet och delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 2024-2029 

 Kommunstyrelsens beslut den 21 februari § 17 - 
Avstämning av mål och budget för 2024 

 Kommunstyrelsens ekonomi- och trygghetsutskotts beslut 
den 21 februari 2024 § 10 - Inrättande av förskola på Kista 
Äng 

 Protokoll från KPR, Kommunstyrelsens pensionärsråd, 
sammanträde den 12 mars 
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§ 32 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
Åsa Nilsson Söderström (L) frågade om förvaltningen kan göra 
något när det gäller Järnhandeln i Spånga som har brunnit ner. Den 
börjar förfalla helt. 
Victoria Callenmark svarade att det har uppmärksammats av flera 
aktörer och man jobbar med frågan. 
  
Ole-Jörgen Persson (M) konstaterade att man lagt ut information 
om utegymmet i Husby innan det fattats beslut i nämnden om 
ärendet. Det vore önskvärt att man väntar tills beslut fattats. 
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§ 33 
Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) 
angående den eritreanska festivalen  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd avslår skrivelsen. 
 
Ärendet 
Skrivelse från Ole-Jörgen Persson m.fl. (M). 
  
  
Förslag till beslut  
Rashid Mohammed m.fl. föreslog att nämnden skulle avslå Ole-
Jörgen Persson m.fl (M) skrivelse med motiveringen: 
  
Järva stadsdelsnämnd fattar inte beslut kring utlåtande på remisser 
till TK från polisen. Det är ett delegerat ansvar till parkingenjör för 
stadsmiljöfrågor och kommer endast till nämnd som ett 
anmälningsärende. Frågan är därmed inte för nämnden att behandla 
och vill moderaterna ändra detta så är det i delegationsordningen de 
behöver återkomma. Därför yrkar majoriteten på avslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl (M) lade fram ett eget förslag till beslut 
och föreslog att nämnden skulle avgöra skrivelsen idag och bifalla 
förslaget i skrivelsen. 
  
Åsa Nilsson Söderström (L) och Ghazal Saberian (SD) ansluter sig 
till Ole-Jörgen Persson m.fl (M) förslag till beslut. 
  
Patrick Amofah (C) deltar ej i beslutet. 
  
Beslutsgång  
Rashid Mohammed (V) frågade om skrivelsen skulle avgöras idag 
och fann att nämnden beslutat att den skulle avgöras idag. 
  
Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra och 
nämnden hade beslutat att anta S+V+ MP:s förslag. 
  
Reservation  
Ole-Jörgen Persson m.fl (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Ghazal Saberian (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  
  
Att nämnden ska avgöra skrivelsen idag och bifalla förslaget i 
skrivelsen: 
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Den eritreanska regimtrogna festivalen på Järvafältet förra året 
resulterade som vi alla vet i våldsamma upplopp, skadegörelse, flera 
gripna, avstängda framkomlighetsvägar för Järvaborna och mycket 
stort obehag för en stor del av våra invånare. Festivalen fungerar 
som ett utställningsfönster för den eritreanska regimen, en av 
världens mest repressiva och brutala diktaturer. 
  
Kopplingarna mellan festivalens arrangörer och regimen är väl 
belagda vid det här laget, inte minst i en relativt ny rapport från 
FOI. Där framkommer bl.a. hur regimen utövar påtryckningar på 
diasporan genom att ”appellera till patriotism genom festivaler”, 
inte bara i Sverige utan på flera ställen i världen. FOI konstaterar 
också att ”Sedan 25 år tillbaka genomförs årligen en festival i norra 
Stockholm som samlar in pengar till regimen i Eritrea. Enligt 
medieuppgifter drog festivalen 2014 in minst två miljoner kronor”. 
  
Vid förra årets festival hyrde staden både ut lokaler till 
festivalarrangören och upplät stadens mark till själva festivalen. 
Men Stockholm och Järva ska inte husera festivaler med den här 
typen av minst sagt tveksamma syften. Socialdemokraterna har efter 
många turer fram och tillbaka meddelat att staden inte längre ska 
hyra ut sina lokaler till festivalarrangören. Däremot har man 
fortfarande inte tagit bort möjligheten för festivalen att äga rum på 
stadens mark. 
  
Staden har genom trafikkontorets remissvar till Polisen möjlighet att 
neka upplåtelse av stadens mark. Vi anser att staden inte ska upplåta 
sin mark åt festivalen. Det strider emot våra mest grundläggande 
värderingar om demokrati och frihet att aktivt upplåta mark åt den 
här antidemokratiska festivalen. Trafikkontoret inhämtar normalt 
alltid yttrande från stadsdelen innan den fattar sitt beslut. I det fall 
eller när ett sådant önskemål om yttrande inkommer till 
stadsdelsförvaltningen bör stadsdelsnämnden därför uttala att 
kommunens mark ej ska få användas till att arrangera den 
eritreanska festivalen på Järvafältet 2024". 
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